

Conditional Approval of the Application for Listing Mulkia Investment Co. on the Parallel Market

الموافقة المشروطة على طلب إدراج شركة ملكية للإستثمار في السوق الموازية

Date: 06/06/2023

2023/06/06 التاريخ:

Based on the request submitted by **Aljazira Capital** to list **Mulkia Investment Co.** with a share capital of SAR 65,000,000 through offering. We would like to notify you of **approving** the application for listing on a conditional basis subject to the issuer obtaining the Authority's approval for registration and offer under the applicable rules and regulations and meeting the liquidity requirements.

بناءً على الطلب المقدم من شركة الجزيرة للأسواق المالية لإدراج شركة ملكية للإستثمار برأس مال 65,000,000 ريال من خلال الطرح، نود إبلاغكم بأنه **تمت الموافقة** على طلب إدراج الأوراق المالية، على أن تكون الموافقة مشروطة بحصول المصدر على موافقة الهيئة على طلب التسجيل والطرح ذي العلاقة وفقاً للوائح والقواعد ذات الصلة واستيفاء شروط السيولة.

*The issuer must obtain the Authority's approval on the application of registration or the relevant application of registration and offer within twelve months of the Exchange conditional approval on the listing application, and if the Authority's approval is not obtained within that period, the Exchange conditional approval shall be deemed cancelled and the issuer will be required to resubmit a new application if it wishes to have its securities listed.

*يجب على المصدر الحصول على موافقة الهيئة على طلب التسجيل أو طلب التسجيل والطرح ذي العلاقة خلال اثني عشر شهراً من تاريخ موافقة السوق المشروطة على طلب الإدراج، وفي حال عدم الحصول على موافقة الهيئة خلال تلك الفترة، عُدت موافقة السوق المشروطة ملغاة، وتعين عليه إعادة تقديم طلبه إذا رغب في إدراج أوراقه المالية

****** يجب على المصدر خلال الفترة بين صدور موافقة السوق المشروطة إلى حين صدور موافقة الهيئة على طلب التسجيل والطرح وفقاً للوائح والقواعد ذات الصلة إبلاغ السوق بالآتي:

******During the period from the Exchange's conditional approval being granted until the Authority's approval of the application for registration and offer under the applicable rules and regulations, the issuer must inform the Exchange of the following:

- Any material event or change occurring in relation to the information submitted to the Exchange as part of the application for listing (including its supporting documents); and
- Any other material facts that may be relevant to the Exchange or could otherwise cause the issuer's securities to become ineligible to be listed in accordance with Listing Rules.

- أي حدث أو تغير جوهري يتعلق بالمعلومات المقدمة إلى السوق ضمن طلب الإدراج (بما في ذلك المستندات المؤيدة).
- أي وقائع جوهرية أخرى قد تكون مهمة للسوق أو قد تؤدي إلى أن تصبح الأوراق المالية للمصدر غير مؤهلة للإدراج وفقاً لقواعد الإدراج.

******* يجب على المصدر تحديث الملحق (1) وتقديمه فوراً إلى السوق بعد اكتمال عملية الاكتتاب.

*******After completing the offering process, the issuer shall update Annex (1) and submit it immediately to the Exchange.